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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úrl

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekröl szóló
10/2014. (II, 24,) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írasbelí kérdést kívánok benyújtani
Pintér Sándor belügyminisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

,,Mikor kerűl sor a Ráckevel-Soroksdrl Dunaág kltisztitdsára?"
címmel,

Tisztelt Miniszter Úri

Kormányokon átívelő, több évtizedes program az egyre nagyobb mértékben eliszaposodó
Ráckevei-Soroksári Dunaág kitisztítása és a térség környezetvédelmének erősítése.

Az Európai Uniós programoknak köszönhetően sok változás történt, de a legfontosabb, ni
iszapkotrás, a Dél-Pesti szennyvíztisztító vízének átvezetése, elmaradt, Ismereteim szerint még
mindig szerepel a Kormány kiemelt programjai között, de el lett altatva. Most a nagy nyári
melegben a bomló iszap különösen nagy veszélyt jelentett az élővilágra és vízminőségre is,
Amennyiben sürgősen nem történik érdemi előrelépés a Ráckevei-Soroksári Dunaág kitisztítása
tekintetében, úgy katasztrófa várható a Molnár szigeti kis ágban, ahol gyakorlatttag n7, alacsony
vízállás és az egyre csak felgyűlő iszap miatt jelentős mértékben csökkent és bizonyos
időszakokban már meg is szűnt a vízátfolyás.

Kérdezem Miniszter úrtól, hogy a Ráckevei-Soroksári Dunaág eutrofizációjának megállítására,
az iszap mennyiségének csökkentésére milyen lépéseket kívánnak tenni az elkövetkezendő egy
évben, illetve erre az előbbiekben említett tevékenységre hány forintot kívánnak fordítani?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!
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